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Ekstraordinært årsmøte 
onsdag 28. november 2018 

 
 

Dato: onsdag 21.november 2018 
Tid: kl.1800 
Sted: Klubblokalet Haugar 
 
1. Valg av ordstyrer 
 
2. Valg av 2 referenter 

 
3. Godkjenning av dagsorden 

 
4. Behandle saker til ekstraordinært årsmøte 

 
4.1 Forslaget fra Olaf Abell 
 
Jeg har et forslag til årsmøte. Ber om at denne behandles før forslaget til Martin Feness.  
 
Banesatsing på Hosken skrinlegges og ansees som tapt. Restverdien kan søkes betalt av 
Andebu Pistollag. 
 
Begrunnelse:  
Det vil ikke være nok personer til å vedlikeholde banen. Personslitasje er ikke vurdert. Jfr 
diskusjon om godtgjørelse Hula. 
 
Bruken av Hosken vil måtte konkurrere med eksterne miljøer/arrangementer. Det er ca 16 stk 
i vårt nærområde idag vår/sommer/høst. 
 
Kostnader til drift vil være i en helt annen str orden enn det som påløper i Hula. Kommunen 
står som eier, vi belaster eier og betaler rimelig bane leie. 
 
Alternativt, vi satser på banen til Ulf og bruker penger der fremover. 
 
Med vennlig hilsen  
fra min iPad 
Olaf Abell  
 
Styrets bemerkninger til forslaget: 
 
Forslaget er todelt : 
 

1. Skrinlegge banesatsing på Håsken 
2. Alternativt satse på banen til Ulf Karlsen 
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1 skrinlegge banesatsing på Håsken. 
 
Forslaget begrunnes med 3 forhold: 
 

a) Det vil ikke være nok personer til å vedlikeholde banen. Personslitasje er ikke 
vurdert. 
 

b) Bruk av Håsken vil måtte konkurrere med eksterne miljøer/arrangementer. Det er 
ca 16 stk i vårt nærområde i dag vår/høst. 
 

c) Kostnader til drift vil være i en helt annen størrelsesorden enn det som påløper i 
hula. Kommunen står som eier, vi belaster eier og betaler en rimelig baneleie. 
 

Det er naturlig å kommentere alle disse forhold under ett. 
 
Styret i TOP forstår ikke argumentet om at det ikke vil være nok personer til å vedlikeholde 
banen og at personslitasje ikke er vurdert.  Håskenbanen er forutsatt driftet i fellesskap 
med Andebu Pistollag, som vil forestå en stor del av driften, herunder vakter ved 
treningsdager. TOP må ta sin del av dette, men styret har vanskeligheter med å se at 
dette vil bli noe problem. 
 
Når det gjelder anførselen om at bruk av Håsken vil konkurrere med eksterne miljøer/ 
arrangementer, for ikke styret hva det siktes til her. 
Når det gjelder kostnader til drift, antas ikke disse å bli store. Det vil bli inntekter på 
banen og  kostnader deles på to klubber. 
 
Ingen av de forhold som er tatt opp overfor tilsier at Håsken-prosjektet bør 
skrinlegges. 
 
Videre skriver Olaf Abell 
Alternativt, vi satser på banen til Ulf og bruker penger der fremover. 
 
Ulf Karlsen har over tid opparbeidet pistolskytebane ved siden av Tønsberg Skytterlags 
bane på Lensberg.  Etter hva vi har fått opplyst leier han et område av grunneier og banen 
har ikke noe med skytterlaget å gjøre. 
 
Banen fremstår i dag som uferdig og mangler bl.a. overbygg. Skyttere fra TOP har fått 
adgang til å bruke banen, men det foreligger ingen avtaler mellom Ulf Karlsen og TOP. 
 
I e-post av 21.08.2018 skriver Olaf Abell på vegne av Ulf Karlsen 
 
 

Det er ikke aktuelt for for TOP å overta eierskap eller ansvar på Tønsberg 
Skytebane på Lensberg. Utebane alternativ tilbys som skytebane for 
interesserte pistol skyttere. 
  
Kostnader som opparbeides av Ulf Karlsen dekkes inn av den enkelte skytter 
ved en  Skytterkort avgift basert på driftskostnader. Avgiften bestemmes av Ulf 
Karlsen. 
  

          Eierskap/bruksrett til banen er fremdeles hos Ulf Karlsen som leier grunn av        
eier Arild Sundby. 
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Det har ikke kommet nærmere opplysninger hva en skyteavgift vil bli. 
 
For TOP er det vanskelig å satse på denne banen basert på de opplysninger vi har 
så langt. 
 
Det vises bl.a. til 
 
- Manglende tinglyst leiekontrakt og ingen opplysninger om varighet av avtalen 
 mellom Sundby og Karlsen.  TOP må ha et lengre tidsperspektiv for å satse på 
 en utebane. 
 
- Uklare kostnader. Skyteavgift fastsettes av utleier basert på kostnader. 
 
- Uklare forhold til offentlige myndigheter og bl.a. støy.  Gjeldende tillatelser gjelder 
 riflebanen med 100 og 300 meters standplasser. Ifølge siste skriv fra fylkesmannen  
 er bruken i strid med gitte tillatelser. Naboer har også tatt opp støyspørsmålet på 
 nytt.  Så vidt vi kan se foreligger ingen tillatelser for den nyetablerte pistolbanen. 
 I forhold til offentlige myndigheter virker pistolbanen som "ikke eksisterende". 
 
 Pistolbanen er nyetablert med naturinngrep og tiltak som antakelig krever godkjenning 

etter plan og bygningslov. Vi kan ikke se at slike tillatelser foreligger. 
 
- Slik Olaf Abell fremstiller det, skal Ulf Karlsen drive baneutleie, dvs. et kommersielt 
 tiltak. Drift og bruk, herunder ansvar vil være hans. Skyttere fra TOP vil da ikke 
 omfattes av de forsikringer klubben og forbundet har, Disse vil kun gjelde for 
 organisert skyting av TOP/NSF.  Vi er ikke kjent med at det foreligger slik forsikring. 
 
- Parkering er et problem. Skal skyting skje samtidig med at skytterlaget,NROF og 
 TOP er der, vil det bli vanskelig å parkere. Det vil bli langt å gå. 
 
- Slik banen fremstår vil den være vanskelig tilgjengelig for bevegelseshemmede.  
 
- Oppgradering av banen mot de krav skytterforbundet stiller vil bli svært dyrt. For å 
 ha en akseptert standard i denne forbindelse bør det være vann og toalett. 
 Da dette er en privat bane vil det ikke bli gitt økonomisk støtte, eks. tippemidler. 
 
- Problemet med avrenning av blyforurensede masser synes ikke ivaretatt. 
 
- Mange hevder at det er "så langt å kjøre til Håsken". Fra Tønsberg torg er kjøretiden til 

Lensberg ca.10 minutter, til Håsken ca. 20 minutter.  På Håsken blir 
 det parkering ved døra, på Lensberg blir det et stykke å gå fra parkeringsplassen. 
 Til man står på standplass blir det tilnærmet samme tid. 
 
- Det fremkommer rykter om at TOP må øke sin kontingent kraftig for å finansiere 
 Håsken. Gjennomføringen forutsettes ved dugnadsinnsats, tippemidler og noe 
 egenkapital.  Selve driften vil langt på vei være selvfinansiert ved skyteavgift, 
 stevner osv. Det er ingen planer om noen drastisk økning av kontingenten. 
 
 
Styrets anbefaling: 
 
Da arbeidet på Håsken har kommet langt i veg og det er nedlagt mye penger der bør 
prosjektet fullføres. 
 



4 
 C:\2\PNP\TOP - ekstraord. årsmøte 2018 

Når det gjelder banen på Lensberg er det så mange usikre forhold som gjør at man kan 
risikere å bli stående uten bane eller en bane med svært store begrensninger. 
 
Forslaget fra Olaf Abell tas ikke til følge. 
 
4.2  Forslag fra Tore Martin Feness 
 
FORSLAG TIL ÅRSMØTET 2018: 
 
Vi har brukt over 900 000 NOK på Håskenprosjektet de siste 15 årene og 
mesteparten av overskuddet disse åra er brukt opp. Uten at et skudd er avfyrt. Vi 
må minst regne med det samme beløpet for å få ferdigstilt banen. Det er penger 
klubben ikke har. 
Det er to måter å øke kontantstrømmen til klubben. Det er å 
A. Øke inntektene 
B. Redusere utgiftene 
ØKE INNTEKTENE 
 
1. øke TOPs del av kontingenten med 50 NOK 
Merinntekt cirka 25 000 NOK 
 
2. Fjerne veteranmedlemskapet Merinntekt cirka 21 000 NOK 
 
3. Endre fordelingsnøkkelen på sikkerhetskurs. 
I dag er det cirka 60% til kursholder og 40% til TOP og ammoutgifter. Det burde 
være omvendt. For 2018 var beløpet til instruktørene cirka 47 000. Det er i dag intet 
regnskap for hvor mange har møtt fram og av hvilken type. I tillegg skal all 
kursavgift betales via iZettle og ikke kontant som i dag. 
Merinntekt cirka 25 000 
 
REDUSERE UTGIFTENE 
 
4. Ingen kontanter godtas som betalingsmiddel 
Vi kommer ikke svinnet/underslag til livs uten at kontanter er fjernet. 
Merinntekt minst 6000. 
 
5. Fjerne fastgebyret for styret, unntatt formannens. I dag får formann, 
nestformann, kasserer, sekretær og 2 styremedlemmer fast godtgjørelse i tillegg til 
det variable fremmøtegebyret 
Merinntekt 12 500 NOK 
 
6. Banevakta og fremmøtegebyr reduseres fra 300 til 200 NOK. For 2018 var 
dette for styret 19800 og banevokter 37 100, totalt 58 900 NOK eller 11 % av totale 
utgifter. 
Merinntekt 9 000 NOK 
 
7. Månedlig opptelling av lager og avstemming mot salg av ammo. 
I dag er det ingen kontroll med svinn av ammo fra lagret. Det kan ikke kontrolleres. 
Merinntekt ukjent. 
økningen i kontantstrømmen til klubben vil med dette bli cirka 110 000 NOK per år. 
Sammen med kapitalbeholdningen, nok for de neste 3 åra som byggeperioden er 
forventet å bli. Forventet bygge kostnad: 
cirka I mill NOK. 
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Med vennlig hilsen 
Martin T 
+47 9018 3492 
+6681 049 0551 
 
Styrets bemerkninger. 
 
Tore Martin Feness forslår økning av kontingent samtidig samt at en del kostnader blir 
redusert, og antyder en merinntekt på kr, 110.000,- pr. år. 
 
Når det gjelder kontingenten er den lav sammenlignet med andre klubber. Den er 
i dag kr. 510,-. Sammen med forbunds- og kretskontingent må det enkelte medlem 
betale kr. 900,-. En moderat økning på kr. 50,-. kan synes rimelig og styret støtter 
dette. 
 
Fjerning av veteranmedlemsskapet synes lite aktuellt og vi risikerer å miste mange 
medlemmer slik at dette ikke betyr noen ekstra inntekt. 
 
Når det gjelder fordelingen av inntekter på sikkerhetskurs vil dette pr. i dag ikke bety 
noe særlig merinntekter da det har vært færre kurs. Ordningen med sikkerhetskurs er 
oppe til vurdering og i denne forbindelse er det naturlig at fordelingsnøkkelen vurderes. 
 
Forslaget om å fjerne kontantbetaling er ikke aktuellt og dette vil være i strid med 
gjeldende lovgivning. I praksis skjer storparten av betaling i dag via izettle og dette 
synes greit. 
 
Når det gjelder å fjerne godtgjøring til tillitsmenn og redusere godtgjøring for fremmøte 
og banevakt ser ikke styret noe grunn til å endre dette. Godtgjøring til tillitsvalgte 
er en praktisk ordning som innebærer at de ikke får dekket egne utgifter til f.eks. 
telefonbruk, porto, reise og parkeringsutgifter, bompenger o.l.  Oppgavene som 
bl.a. Idrettsforbund og Skytterforbund etter hvert legger på klubbene er ganske omfattende 
og det medgår svært mye tid. 
 
Når det gjelder varelager og svinn anser styret at det er god kontroll på dette. 
 
Styrets anbefaling: 
 
Forslaget om økning av kontingent for 2019 med kr. 50,- vedtas. 
 
De øvrige deler av forslaget tas ikke til følge. 
 
4.3  Forslag fra Bjørn Agnar Dahl 
 
Sponsing av skyttere i TOP. Tidligere sponset klubben skyttere som representerte TOP på 
approberte stevner. Dette har vi sluttet med. Jeg synes vi skal ta opp en annen form for 
sponsing av aktive skyttete som representerer TOP. Dette kan gjøres ved at skytteren 
dokumenterer startkontingenten og får den refundert i etterkant. Utgiftene for å delta på 
stevner vil gå ned, noe som kan øke motivasjonen for deltakelse, 
 
Styrets bemerkninger: 
 
Styret er enig i at det bør være en form for "sponsing" for deltakelse i approberte stevner. 
Det bør være et tak for dette, og det bør være klare retningslinjer for tildeling.  Styret mener 
at vi bør se dette i forhold til aktiviteten i 2018 og fremme et forslag på det ordinære 
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årsmøtet i 2019. Samtidig ønskes forslag til ordninger. 
 
Styrets anbefaling: 
 
Saken behandles på ordinært årsmøte. 
 
4.4. Premiering 
 
Styret foreslår at premiering for 2017 gjøres på ordinært årsmøte sammen med premiering 
for 2018. 

 


